
ACTA COMISSIÓ D’AFERS ACADÈMICS FACULTAT DE 

DRET 

 
Identificació de la reunió: 
 
Data : 4 de setembre de 2017 
Hora:  11:30 h. 
Lloc:  Sala -1 
 

Assistents: 
 
Benítez Gallego, M. Carmen 
Cid Moliné, Josep 
Fernández Amor, José Antonio 
Gifreu Font, Judith 
Manrique Mata, Antonio 
Miquel Rodríguez, Jorge 
Pastor Martínez, Albert 
Paz Torres, Olga 
Rodríguez Puerta M. José 
Rojo Torrecilla, Eduardo 
Zapater Duque, Esther 
 

Excusen absència: 
 
No assisteixen: 
 
Ballart Hernández, Xavier 
Berlanga Martínez, Vanesa 
Lamich Collado, Andrea 
 
 

Ordre del dia previst: 
 
1.- Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior de data  28/06/2017.  
2.- Proposta nomenament membre tribunal Càtedra Dret Civil, Dep. Dret Privat. 
3.-Afers de tràmit. 
4.- Torn obert de paraules. 
 
 

Desenvolupament de la sessió: 
 
1.- Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior de data  28/06/2017, en arxiu 
adjunt. 
 
S’aprova per assentiment. 
  



2.- Proposta nomenament membre tribunal Càtedra Dret Civil,  
      Departament Dret Privat. 
 
La degana procedeix a justificar la reunió i el punt del l’ordre del dia.  Des de la Unitat de 
Dret Civil s’ha proposat la composició d’un membre titular i suplent per formar part del  
tribunal per la Càtedra que es presenta a aquesta Comissió. S’han proposat l’aprovació 
per part de la comissió: 
 
-Dra. Maria Paz Garcia Rubio, Catedràtica de Dret Civil Universitat Santiago de 
Compostela (titular) 
-Dra.  Ana Cañizares Lasso, Catedràtica de Dret Civil, Universitat de Màlaga (suplent) 
 
S’aprova per assentiment.  
 

 
3.-Afers de tràmit. 
 
No hi ha. 
 

4.- Torn obert de paraules. 
 
La degana fa una exposició de l’estat de la matricula. En general, ha pujat la nota de tall 
però hi ha un certa baixada de matricula. Es donen diferents raons: excés d’oferta 
formativa, davallada de l’índex de natalitat, etc. 
 
La inauguració de curs de la Facultat serà el dia 20 de setembre i la lliçó inaugural serà a 
càrrec de la Presidenta del Consell General de l’Advocacia Espanyola, Dra. Victoria 
Ortega Benito. 
 
Es tracta el tema de les ofertes i demandes de grans despatxos d’alumnes per realitzar 
activitats de formació. Es considera que hi ha qüestions a millorar. 
 
La degana expressa la necessitat de dedicar esforços a l’anàlisi de dades d’empleabilitat. 
 
Sense altres assumptes a tractar, a les 12:30  hores s’aixeca la sessió, de la qual com a 
secretari, estenc aquesta acta.  
 
 
           Vist i plau 
EL SECRETARI                             LA DEGANA 
 
 
 
 
 
Dr. José Antonio Fernández Amor                   Dra. Esther Zapater Duque 
 
 


